
PROTOKÓŁ NR  37 / 2007 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
  z dnia  27 czerwca  2007  roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie  14.00 zakończono o   

godzinie20.10 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Michał Piechocki                -  Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc                    -  Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki                 -  Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski          -  Członek Zarządu Powiatu 
5. Andrzej Wieczorek             -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 
5. Andrzej Sebastyański        -  Sekretarz  Powiatu 
6. Danuta Królczyk                -  Skarbnik Powiatu 
7. Mirosław Kaczmarczyk     -  Kierownik Wydziału Oświaty 

     8. Mariola  Substyk              -    protokolantka 
      
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag                           
i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu  posiedzenia Zarządu z dnia 21 czerwca   2007 
roku. 

3. Informacja  Starosty i  Wicestarosty o działaniach między 
posiedzeniami  Zarządu. 

4. Uzgodnienie kandydatur do Nagrody Kuratora Oświaty. 
5. Zaopiniowanie projektu umowy  M i G Gołańcz w sprawie przekazania 

dotacji na finansowanie hali sportowej w Gołańczy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody rocznej dyrektorowi 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wągrowcu. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie umorzenia zaległości z tytułu opłat za 

posiłki w SOSW w Wągrowcu dla: 
7.1 T.E.Grzegorzewskich, 
7.2 K.Krawczaka. 

8. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
9. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
10. Uwagi i wnioski.   
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Po sesji Rady Powiatu: 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w układzie wykonawczym 
budżetu powiatu na 2007 rok. 

 
Ad 1 
Przyjęcie porządku posiedzenia bez zgłaszania uwag. 

Ad 2 
Przyjęto protokół posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 21 czerwca 2007 roku. 
 
Ad 3 
Starosta uczestniczył w: 
- spotkaniu z przedstawicielami władz  M i G Gołańcz w sprawie organizacji   
  Dożynek Powiatowych, które mają odbyć się       
  26 sierpnia br. w Gołańczy, 
- spotkaniu w Muzeum Regionalnym w Wągrowcu, 
- zakończeniu roku szkolnego w ZSP nr 1 w W-cu, 
- zakończeniu turnieju piłkarskiego „KOLEJARZY”, na którym wręczono  
  puchar dla zwycięzcy turnieju, 
- posiedzeniu Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy, 
- podpisaniu umowy z  BGK na zaciągnięcie  kredytu przez powiat, 
- rozmowie z dyrektorem  ZOZ-u i jego zastępcą w/s sytuacji finansowej  
  ZOZ, 
-spotkaniu z uczestnikami wystawy na Targach Agroturystycznych  
  w Złotowie, na których uczestnicy zajęli I Miejsce, 
-zakończeniu IV Międzynarodowej  Spartakiadzie  Osób Niepełnosprawnych,   
  która odbywała się Ośrodku Rehabilitacji w WIELSPIN, 
- wręczeniu podziękowań z okazji Światowego Dnia Krwiodawstwa, 
- spotkaniu z Wójtem  gm. Damasławek, Burmistrzem Rogoźna       
   i przedstawicielami  Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w  
   Poznaniu w/s budowy ronda w Damasławku i drogi wojewódzkiej  w  
   Rogoźnie, 
 
Wicestarosta uczestniczył w:  
- zakończeniu roku szkolnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno- 
  Wychowawczym  w Wągrowcu , 
- posiedzeniu Rady Społecznej ZOZ  w Wągrowcu, na którym   zaopiniowano  
  plan finansowy za 2006 i na 2007, 
- spotkaniu z pracownikami Wydziału  Europejskiego i Rozwoju  w/s     
  przygotowywania wniosków o fundusze strukturalne, 
- spotkaniu z delegacją z Ukrainy i Izbami Rolniczymi. 
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Ad 4 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie 5 za, pozytywnie rozpatrzył wnioski                       
o dofinansowanie ze środków PFRON realizacji zadań z zakresu likwidacji 
barier w komunikowaniu się. Wnioski przedstawił Michał Gorlaszka -  
referent w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu. Wnioski 
stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5 
 
Tomasz Kranc – Wicestarosta przybliżył temat o zmianie planu remontów 
dróg powiatowych. Temat szczegółowo będzie analizowany na następnym 
posiedzeniu, na którym zarząd podejmie ostateczną decyzję. 
 
Ad 6 
 
Zarząd Powiatu  ustalił kandydatury o Nagrodę Kuratora Oświaty                        
dla. p. I.Grzegorzewskiej - Dyrektora MOW w Antoniewie, p.A.Wolickiej - 
Dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Wągrowcu oraz  dla                
p. I.Brudz- Dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu. 
Temat przedstawił Mirosław Kaczmarczyk- Kierownik Wydziału Oświaty. 
Materiały dot. tematu stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 7 
 
Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt umowy M i G Gołańcz w sprawie 
przekazania dotacji na finansowanie hali sportowej w Gołańczy. Projekt 
umowy przedstawił Mirosław Kaczmarczyk - Kierownik Wydziału Oświaty. 
Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 8 
 
Zarząd jednogłośnie 5 za podjął uchwały w sprawie umorzenia zaległości                 
z tytułu  opłat za posiłki w SOSW w Wągrowcu dla: 
ad 8.1 
T.E Grzegorzewskich, 
ad 8.2 K.Krawczaka. 
Uchwały przedstawił Mirosław Kaczmarczyk - Kierownik Wydziału Oświaty. 
Powyższe uchwały stanowią załącznik nr 4 i nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad 9 
 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu, które 
przedstawiła Mariola Substyk - inspektor w Biurze Rady. 
 
Komisja Finansów Obszarów, Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu : 
 

zawnioskowała  o wskazanie w uchwale dotyczącej zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego ZOZ-u źródła pokrycia strat oraz wykonawcy 
uchwały, 
 
oraz  o uszczegółowienie zapisów uchwały dotyczącej pomocy finansowej 
na zabytki w zakresie: rozszerzenia  składu komisji, terminu składania 
wniosku, określenia maksymalnej kwoty na ten cel w planowanym budżecie 
oraz prac interwencyjnych przy zabytku spowodowanych nagłym 
zdarzeniem.   
 
Zarząd pozytywnie  rozpatrzył wnioski, uwzględniając stosowne zapisy               
w uchwałach , co znalazło swój finał podczas X sesji rady w dniu 27 
czerwca br. 

 
Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji:   
 
- zawnioskowała  o rozszerzenie zapisu w uchwale  o sposoby pokrycia strat 
za 2006 rok    w ZOZ, 
Zarząd pozytywnie  rozpatrzył wniosek, uwzględniając stosowny zapis               
w uchwale, co znalazło swój finał podczas X sesji rady w dniu 27 czerwca br. 
 
- zwrócić się z zapytaniem do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich                       
w Poznaniu o remont drogi ul. Opackiej w Wągrowcu, 
Zarząd wystąpił z pismem do WZDW w Poznaniu o plan remontu drogi.              
O uzyskanej odpowiedzi Komisja zostanie poinformowana. 
 
- wnioskuje o pilne rozpatrzenie propozycji gm. Wapno dot. przekazania dróg 
powiatowych, 
Wniosek ten jest cały czas rozpatrywany. O ostatecznym wyniku rozmów 
Komisja jak i rada zostanie poinformowana. 
 
- zwraca się z prośbą o przedstawienie koncepcji realizacji ustawy                                         
o państwowym ratownictwie medycznym w tym m.in.: 

     – lądowisko, 
     - czas dojazdu do zdarzenia-( trzecia karetka), 
Komisja prosi o szczegółową odpowiedź. 
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Wniosek został skierowany do specjalisty ds. bezpieczeństwa publicznego i 
zarządzania kryzysowego celem  jego  realizacji. 

 
 
3. Komisja Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy wypracowała:   
 
       
- zawnioskowała o wskazanie w uchwale dotyczącej zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego źródła pokrycia strat oraz wykonawcy uchwały. 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek , uwzględniając stosowny zapis               
w uchwale , co znalazło swój finał podczas X sesji rady w dniu 27 czerwca 
br. 

 
- przyjęła stanowisko, że w uchwale dotyczącej określenia zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu 
Wągrowieckiego należy o graniczyć  liczbę kategorii prac, na które możliwe 
jest otrzymanie dotacji, zgodnie z możliwościami finansowymi powiatu.  
 
Zarząd przyjął powyższe stanowisko do wiadomości . 
 
 
Ad 10 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 4 lipca 2007 roku o godz. 
12.00 
 
Ad 11 
Nie zgłoszono uwag i wniosków  
 
Przewodniczący Zarządu ogłosił przerwę w posiedzeniu. 
Po sesji rady Powiatu wznowiono obrady. 
 
Ad 12 
 
Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu przedstawiła  uchwałę w sprawie zmian  
w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 2007 rok. Zarząd Powiatu 
jednogłośnie 5 za podjął powyższą uchwałę. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
 

 Protokołowała 
         ______________ 
       / Mariola  Substyk /                                       

                                               Starosta Wągrowiecki 
                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                       /Michał Piechocki  /  

      
                                                    

 
                                                     Wicestarosta  

                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                            /Tomasz Kranc  /  

      
 
 
 
 
        Andrzej Bielecki                    ________________ 
  
       Wiesław Ewertowski              ________________ 

 
        Andrzej Wieczorek                ________________ 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


